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 به دنبال 

 جبران ناکامی 

هفته اول

 هفته نخس��ت لیگ ملت های والیبال با تمام ناکامی هایی که برای ایران داشت به پایان رسید و 
شاگردان عطایی بعد از پروازی 24 س��اعته به تهران برگشتند تا تمرینات خود را برای حضوری 
پرقدرت در هفت��ه دوم آغاز کنند. تمرینات تیم مل��ی والیبال ایران در حالی از امروز در س��الن 
فدراسیون والیبال زیر نظر کادر فنی آغاز می ش��ود که عطایی بلافاصله بعد از بازگشت به ایران 
16 بازیکن مدنظر خود را به اردوی هفته دوم لیگ ملت ها دعوت کرده تا هیچ فرصتی را برای آغاز 
تمرینات از دست ندهد. تیم ملی والیبال ایران برای امیدوار ماندن به صعود به مرحله نهایی لیگ 
ملت ها ناچار به جبران ناکامی  هفته نخست در هلند است، به همین منظور در نفرات دعوت شده 
به اردوی تیم ملی برای حضور در هفته دوم لیگ ملت ها دو نام جدید دیده می شود؛ میثم صالحی 
و محمد فلاح که بنا بر صلاح دید کادر فنی بار دیگر به تمرینات تیم ملی بازگشته اند، اما از لیست 

16 نفره که به اردوی تیم ملی دعوت شده اند دو نفر قبل از اعزام به هلند خط خواهند خورد.

توضیحوتصحیح
در روزنامه شنبه 20 خردادماه 1402 در تیتر خبر مربوط به معرفی 

کادر فنی تیم ملی بسکتبال از عنوان نادرستی در خصوص آرش       بسکتبال
بهادرزاده یکی از اعضای کادر فنی تیم ملی استفاده شده که بدینوسیله تصحیح می شود. عنوان 

صحیح نامبرده همانگونه که در متن خبر هم ذکر شده مدیر برنامه بازیکنان بسکتبال است. 
لازم به ذکر اس��ت، روزنامه »جوان« در راس��تای حمایت از تیم های ملی کشور و رسیدن به 
موفقیت آنها از هیچ تلاشی فروگذار نبوده و همواره به دور از حواشی های نادرست موجود  سعی 
کرده در فضایی آرام و دوستانه انتقادهای خود را به گوش مسئولان ذی ربط در فدراسیون ها 
برساند. لذا ضمن تصحیح اشتباه صورت گرفته، آرزوی موفقیت برای تیم ملی بسکتبال ایران 
با کادر فنی جدید در رقابت های پیش رو را داریم و بی صبرانه منتظر درخش��ش ملی پوشان 

کشورمان هستیم.

اولین بازی ای�ران در کافا هرچن�د با برتری 
پرگل شاگردان امیر قلعه نویی همراه بود، اما 
حاشیه های حضور تیم ملی، آن هم با ترکیب 
اصل�ی در چنی�ن رقابت های س�طح پایینی 
همچنان پررنگ تر از متن این مسابقات است.

تیم ملی فوتبال ای��ران در حالی خ��ود را برای 
برگزاری دومین بازی مقابل قرقیزستان میزبان 
آماده می کند که حالا علاوه بر انتقادهای فنی به 
سبب پایین بودن سطح این مسابقات و تیم های 
ش��رکت کننده در آن یک حاش��یه دیگر هم به 
بقیه حواشی اضافه شده اس��ت، حاشیه ای که 
به نظر می رسد فدراس��یون فوتبال باید توضیح 

قانع کننده ای در خصوص آن بدهد.
ظاهراً اسپانس��ر اصل��ی این مس��ابقات یکی از 
بزرگ ترین سایت های شرط بندی فوتبال است 
که همین مس��ئله و ساده انگاش��ته شدن آن از 
سوی مس��ئولان فدراس��یون و تیم ملی باعث 
شده حاشیه ای تازه برای تیم ایجاد شود و حالا 
این سؤال در اذهان ش��کل بگیرد که اصولاً چرا 
تیم ملی ایران باید در چنین مسابقاتی شرکت 
کند و آیا توجی��ه کمبود بازی ه��ای تدارکاتی 
برای چشم پوشی بر این مسئله قابل قبول است 

یا خیر.
  خوشحالم بازیکنانم باانگیزه هستند

ایران در اولین بازی خود سه شنبه شب با شش 

گل افغانستان را شکس��ت داد تا امیر قلعه نویی 
همانطور که پیش از ای��ن گفته بود با تمام توان 
ش��اگردانش را راهی میدان کند و هیچ حریفی 
را دس��ت کم نگیرد. س��رمربی تیم مل��ی بعد از 
پایان این مس��ابقه گفت: »به هر ح��ال در این 
بازی ها اگر ب��ا تمام توان و انگی��زه بازی نکنید، 
کار کمی برای ش��ما سخت می ش��ود، ولی من 
خوش��حالم که بازیکنانم از دقیقه یک باانگیزه 
بازی کردند و به گل های زیادی هم رس��یدیم. 
وقتی تعداد گل های زده ما بیشتر شد به یکسری 
از بازیکنان استراحت دادیم و نفرات جوان تر را 
به زمین فرس��تادیم تا آنها را در شرایط مسابقه 

محک بزنیم.«
قلعه نویی درباره برنامه ریکاوری  تیم ملی برای 
تقابل با قرقیزستان در دومین مسابقه جام کافا 
گفت: »طبیعتاً ما یک برنامه خیلی خوبی برای 
ریکاوری داریم. از دقیقه 60 به بعد به یکس��ری 
بازیکنان کلیدی استراحت دادیم و آنها را از زمین 
خارج کردیم که بتوانیم برای بازی با قرقیزستان 

آماده شان کنیم.«
   اینجا هستیم که ببریم

مهدی طارمی، گلزن اول تیم ملی کشورمان هم 
بعد از هت تریک در این دیدار با اش��اره به اینکه 
ایران به عنوان یکی از بزرگان فوتبال آسیا باید 
همیش��ه با قدرت در زمین مسابقه حاضر شود، 

گفت: »خدا را شکر یک بازی خیلی خوبی برگزار 
شد. در نیمه اول فشار زیادی به تیم افغانستان 
وارد کردیم و چی��زی را که در ش��خصیت مان 
بود در زمین ارائ��ه کردیم و توانس��تیم بازی را 
با تعداد گل ه��ای زیاد ببریم. ما اینجا هس��تیم 
که بتوانیم شخصیت مان را نش��ان دهیم. مهم 
نیس��ت جلوی چه تیم هایی بازی می کنیم. ما 
ایده هایی تاکتیک��ی که داری��م و در زمین آنها 
را پیاده می کنی��م و برای جام ملت های آس��یا 

خودمان را آماده خواهیم کرد.«
طارمی در نشست خبری بعد از بازی نیز گفت: 
»همانطور که س��رمربی تیم مل��ی گفت، آمده 
بودیم ش��خصیت تیمی مان را نش��ان دهیم. به 
حریف احترام گذاشتیم و هرچه در توان داشتیم 
انجام دادیم. برنامه های تمرینی را توانس��تیم تا 
حدی اجرا کنیم. قبلًا گفته بودم مهم نیست با 
چه تیمی بازی داریم، مهم این اس��ت که ما چه 
چیزی می خواهیم و چه اهدافی داریم. از ابتدای 
بازی خوب شروع کردیم و حریف را تحت فشار 
قرار دادیم و پیروزی نس��بتاً خوبی را به دس��ت 

آوردیم.«
مهاج��م تیم مل��ی فوتبال کش��ورمان در مورد 
دیدار مقابل قرقیزس��تان عنوان ک��رد: »بازی 
امروز س��نگین نبود. ما تیم ایران هستیم و جزو 
بهترین های آس��یا. با احترام به تمام رقبا، بخت 

اول قهرمانی هس��تیم. به قرقیزس��تان احترام 
می گذاریم، ولی اینجا هستیم که ببریم. فراموش 

نکنید ما ایران هستیم و تیم اول آسیا.«
   پیش به سوی فینال

تیم ملی کشورمان از ساعت 18:30 دقیقه روز 
جمعه در دومین بازی خود به مصاف قزقیزستان 
میزبان این مسابقات می رود. دیداری که به نظر 
می رس��د مانند بازی اول یک بازی دستگرمی 
برای ملی پوشان ایران باشد تا به راحتی به فینال 
مس��ابقات راه پیدا کنند. قرقیزس��تان در بازی 
اول خود افغانس��تان را با یک گل شکست داد، 
دیداری که با جاروجنجال هم همراه شد. البته 
در این میان نباید از ن��وع برنامه ریزی قرقیزها 
به سادگی گذشت. آنها با علم به اینکه نمی توانند 
در گروه چهار تیمی به عن��وان تیم دوم صعود 
کنند، گروه خود را با س��ه تیم تشکیل دادند تا 
حالا بعد از ایران بتوان��د به عنوان تیم دوم گروه 

راهی بازی رده بندی شوند. 
اما در گروه اول مسابقات ازبکستان به احتمال 
زیاد صدرنشین و راهی بازی نهایی خواهد شد 
تا حداقل بتواند تیم ملی ایران را با چالشی نسبتاً 
جدی روبه رو کند و شاگردان قلعه نویی حداقل 
از سفر به قرقیزس��تان با یک بازی تقریباً خوب 
بازگردند. هرچند به نظر می رس��د حاشیه های 

حضور در کافا برای تیم ملی ادامه دار باشد.
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خوان رامون لوپز سرانجام به تهران آمد تا با مسئولان 
اس�تقلال مذاکره رودررو انجام دهد. س�رمربی سابق 
رئال و تیم ملی زیر 21 سال اسپانیا، عربستان و عمان به 
کشورمان آمده تا هم امکانات آبی ها را از نزدیک ببیند 
و هم با مدیران باشگاه برای عقد قرارداد مذاکره کند. 
لوپز اگرچه از نظر حجت کریمی، مدیرعامل استقلال 
گزینه مناسبی برای جانشینی ساپینتو است، اما با توجه 
به عملکردش، او یکی از پنج مربی ضعیف تاریخ باشگاه 
رئال است و مدت هاست هدایت هیچ تیمی را برعهده 
نگرفته است. مرد 60 ساله در حالی برای نشستن روی 
نیمکت استقلال لحظه ش�ماری می کند که گزینه های 
داخلی هم روی می�ز مدیر قرار دارند؛ ج�واد نکونام و 
محمد ربیعی اصلی ترین گزینه ها به شمار می روند، اما 
سؤال اینجاست که مذاکره با یک مربی بیکار خارجی، 
آن هم در این اوضاع اقتصادی، تعیین س�قف قرارداد 
برای باش�گاه ها و ممنوعیت عقد قرارداد ارزی، اساساً 

چه توجیهی می تواند داشته باشد.

مذاکرهبامربیبیکار
درتهران

شیوا  نوروزی

دنیا حیدری

بازگویی حقیقت فوتبال از زبان سازمان بازرسی

داستانپروندهفسادفوتبال
تکرارنشود

صحبت های مأمور ویژه سازمان بازرسی در صداوسیما نشان از اشراف 
کامل آقایان مسئول به اوضاع نابسامان فوتبال کشور داشت. نخستین 
بار بود که یکی از مس��ئولان تا این حد تند، صریح، واضح و شفاف در 
خصوص اوضاع بلبشوی فوتبال ایران سخن به میان می آورد و تخلفات 
را یک به یک برمی ش��مرد! هرچند که حرف های او داس��تان تازه ای 
نیست و تک تک آن بارها و بارها توسط رسانه ها و منتقدان مطرح شده، 
اما اشاره یک مقام مسئول به این موارد اتفاق جدیدی است که انتظار 

می رود نتیجه مثبتی در پی داشته باشد. 
         

محمدرضا کیاپاشا صراحتاً به رش��د بی رویه رقم قرارداد بازیکنان در 
طول سال های اخیر اش��اره کرده و از آن انتقاد می کند: »در ورزش ما 
همیشه قراردادهای نامتعارف و بدون شاخص بسته شده و این باعث 
شد سازمان بازرسی ورود کند، خصوصاً که رشد رقم قراردادها طی چند 
سال اخیر سیری نجومی داشته اس��ت. این در حالی است که در زمان 
کرونا همه کشورها قراردادها را کاهش دادند، اما قراردادهای ایران در 
سه سال گذشته شش برابر شد. البته اگر آپشن قراردادها را هم حساب 
کنیم ممکن است این رقم به 12 برابر برسد و این بی نظمی مالی ممکن 
است در آینده فوتبال باشگاهی ما را با مشکل مالی مواجه کند. از سوی 
دیگر با توجه به اینکه یکی از مهم ترین اصول مجوز حرفه ای قرارداد و 
بدهی بازیکنان است، افزایش رقم قرارداد، بدهی باشگاه ها به بازیکنان 
را بیشتر و بیشتر می کند. اکثر باشگاه های ما به بازیکنان بدهکارند، حالا 
شما فکرش را بکنید اگر روند صعودی قیمت ها همچنان با این سرعت 
بالا برود در دو س��ال آینده به کجا می رس��یم. کار به جایی رسیده که 
بررسی ها نشان می دهد دلیل بسیاری از مهاجرت ها به دلیل مشکلات 
مالی ورزشکاران اس��ت، اما در فوتبال اینگونه نیست، زیرا پرداختی و 
درآمد داخل کشور بهتر اس��ت. ما هیچ ورودی به بحث مالی تیم های 
خصوصی نداریم، مگر اینکه سازمان لیگ اینطور تشخیص دهد، اما باید 
روی دخل و خرج تیم های دولتی نظارت داشت. پیش از کرونا مجموع 
قراردادهای لیگ 400 میلیارد تومان ب��ود، اما ین رقم در این فصل به 

2هزار و 400 میلیارد تومان رسیده است!«
         

پرواضح است که مأمور سازمان بازرسی در فوتبال اشراف کاملی به 
مسائل و مش��کلات دارد، چراکه علاوه بر اشاره به افزایش چشمگیر 
رقم قراردادها به نظ��ارت بر تیم ها به دلیل دولتی بودن و برداش��ت 
از بیت الم��ال نیز تأکی��د دارد. اما با وجود اینکه گفته می ش��ود این 
نظارت از ماه ها قبل آغاز ش��ده هنوز هیچ نتیجه ای به دنبال نداشته 
اس��ت: »از 16 تیم لیگ برتر 13 تیم دولتی یا صنعتی هستند که از 
بودجه عمومی استفاده می کنند و این باعث شد ما نظارت خود را با 
هماهنگی سازمان لیگ افزایش دهیم. البته برخی فکر می کنند ما به 
تازگی این تصمیم را گرفته ایم، اما اینگونه نیست و از سال گذشته این 
نظارت را شروع کرده ایم. برخی از باشگاه ها با تغییر مدیریت جذب 
نیروی بی رویه دارند و در بررسی های ما مشخص شده که دریافتی 
آنان در مقایسه با قراردادهای کارمندی یا کارگری نامتعارف است و 

این بی نظمی مالی ایجاد می کند.« 
در خصوص اس��تفاده اهم باش��گاه از بودجه عمومی و دولتی حق با 
کیاپاشاست. این واقعیت محض است که اکثر تیم های لیگ دست شان 
در جیب دولت و ملت اس��ت و همانطور که مأمور سازمان بازرسی در 
فوتبال نیز اشاره می کند این بهترین دلیل برای نظارت هرچه بیشتر 
بر عملکرد تیم هاست. با وجود این نظارت دقیقی که وجود آن لازم و 
ضروری خوانده می شود تا به امروز دیده نشده که اگر شده بود، کیاپاشا 
ناچار نبود به سرازیر ش��دن قرارداد بازیکنان به جیب دلال ها اعتراف 
کند: »نظارت بر قرارداد بازیکنان ضروری اس��ت، خصوصاً که برخی 
بازیکن نیز از مبلغ دریافتی قرارداد خود گلایه دارند، زیرا بخش��ی از 
این قراردادها به جیب دلالان می رود و به بازیکنان نمی رسد. به همین 
دلیل یک برنامه مدون داریم که از ابتدای نقل و انتقالات تا پایان لیگ بر 
مسائل مالی نظارت کنیم. همچنین نماینده ما در باشگاه مستقر خواهد 
بود. ملاک ما قراردادی است که در سازمان لیگ بسته شده است. تمام 
آپشن ها را بررسی می کنیم تا به سقف قرارداد برسیم، اما اگر به دنبال 
دور زدن باشند، بی تردید برخورد خواهد شد. مدیران تیم های دولتی 
و صنعتی تاکنون آنگونه که باید پاسخگو نبودند، اما از این به بعد باید 

پاسخگوی عملکرد خود باشند.« 
         

هر آنچه کیاپاشا بدان اشاره کرده واقعیت محض است. واقعیتی که 
طی سال های اخیر بارها و بارها توس��ط اصحاب رسانه گوشزد شد، 
اما به خرج کسی نرفت. امروز اما مأمور سازمان بازرسی گوشه ای از 
انتقاد رسانه ها طی سال های اخیر را به زبان می آورد و مدعی می شود 
که در بررس��ی های خود در مس��ائل فوتبال به قرارداده��ا، درآمد و 
هزینه کرد توجه شده است: »در جلسه ای که داشتیم مدیران عامل 
باشگاه ها نیز پیشنهاد سقف قرارداد را دادند، اما سؤال من این است 
که چه کسانی از این شفاف سازی ناراحت هستند؟ مردم از این قانون 
اس��تقبال خواهند کرد. چرا نباید پول در زیرساخت ها هزینه شود؟ 
برخی هزینه های باشگاه های عربی را مثال می زنند، اما آن باشگاه ها 
خصوصی هستند، ولی باشگاه های ما اکثراً دولتی  هستند. برای نمونه 
باشگاهی داریم که بازیکن خارجی با 60 میلیارد هزینه استخدام کرده 
که حتی یک گل هم به ثمر نرسانده است! همین طور باشگاهی داریم 
که برای هر گل زده بازیکن مبلغ هنگفتی کنار گذاش��ته یا بازیکنی 
داریم که اگرچه ایرانی است، اما در طول مدت قراردادش با یک تیم 
در هتل مستقر شده و کار به جایی رسیده که اعضای هیئت مدیره نه 
فقط مخالفتی با اینگونه موارد نمی کنند، بلکه حتی برای خودشان 

نیز پاداش در نظر می گیرند!«
بی شک باید با تک تک مواردی که از س��وی مأمور سازمان بازرسی 
در فوتبال برشمرده ش��د، مقابله کرد. مواردی که بارها و بارها بدان 
اشاره شده، اما امروز که این انتقادها را از زبان یک مقام مسئول شاهد 
هس��تیم، انتظار می رود اتفاق خاصی رخ دهد و حالا بی تردید افکار 
عمومی و اصحاب رسانه منتظر نتیجه برآوردهای انجام شده و تأثیر 
حضور مأموران س��ازمان بازرسی در فوتبال هس��تند. مأمورانی که 
براساس گفته های کیاپاشا قرار اس��ت با افزایش بی رویه قراردادها 
و حیف و میل بیت المال مقابل��ه کنند که اگر ای��ن اتفاق رخ ندهد 
برش��مردن آن توسط هر مقام و مس��ئولی هم که باشد هیچ سودی 
ندارد، درست مانند پرونده فساد در فوتبال که با کلی سروصدا توسط 

مجلس جمع آوری شد، اما به هیچ نتیجه ای نرسید!

تورمفوتبالنجومیترازهمیشه!
فصل نقل وانتقالات فوتبال ایران دو ماه و 10 روز طول می کش��د، 
اما در این مدت آنچنان ضرر مالی روی دوش باش��گاه ها، ورزش و 
بیت المال می گذارد که جبرانش ممکن نیس��ت. فدراسیون برای 
جدی نش��ان دادن خود در مهار تورم این رش��ته یک قانون جدید 
گذاشته به اس��م »سقف بودجه باش��گاه ها.« منتها مدیران نه تنها 
وقعی به ای��ن قانون نمی گذارن��د، بلکه حاضرند ب��رای خرید یک 
بازیکن معمولی و حتی نیمکت نشین چند میلیارد تومان از جیب 

ملت بپردازند.  
سال هاست فریاد می زنیم باش��گاه های لیگ برتری همگی دولتی 
هس��تند و از بیت المال ارتزاق می کنند. بعد از آن همه ش��وهایی 
که آقایان اجرا کردند تا بلکه یک نفر پیدا ش��ود و خصوصی بودن 
س��رخابی ها، صنعتی ها و نفتی ها را باور کند، رئیس فدراس��یون و 
نماینده سازمان بازرسی کل  کش��ور صراحتاً دولتی بودن تیم ها را 
تأیید کردند. اخبار منتشر ش��ده از قراردادها طی یک هفته اخیر 
به وضوح نشان می دهد باش��گاه ها نه از فدراسیون می ترسند و نه 
هیچ نهاد دیگری! آنها هر طور که دل ش��ان بخواه��د پول مردم را 
خرج بازیکن��ان و مربیان بی کیفیت و ناش��ناخته می کنند و کاملًا 
هم خیال شان راحت است که بابت این همه ریخت وپاش به کسی 
جواب پس نمی دهند. خودش��ان که حرفی از رقم ها نمی زنند، اما 
س��ایت خارجی لو داده مربیان یونانی گل گهر ق��رارداد 2 میلیون 
یورویی بسته اند. از آن طرف مدیرعامل باشگاه صنعت  نفت با کنایه 
از قانون سقف قراردادها حرف زده و به رضایتنامه 80میلیارد تومانی 
یک دروازه بان اشاره کرده اس��ت. ضمن  اینکه آپشن های عجیب و 
غریب نیز کماکان در قراردادها ثبت می شوند و کار به جایی رسیده 
که بازیکنان نیمکت نشین هم به کمتر از 10 میلیارد تومان رضایت 

نمی دهند. 
هر سال همین بساط است و هیچ کس امیدی ندارد به اینکه رقم های 
سرسام آور فوتبال جمع شود. این رشته چیزی جز حاشیه، جنجال، 
تهمت، افترا و بیانیه نویسی ندارد، ولی در عین حال گردش مالی اش 
سالانه سر به فلک می کشد. قرار بود قراردادهای ارزی امضا نشود، ولی 
چه شد؟! خارجی ها همچنان به کمتر از دلار و یورو راضی نمی شوند 
و بازیکنان و مربیان اس��می نیز برای جبران ارزش پول ملی رقم های 
قراردادشان را چند برابر کرده اند. قوانین جدید فدراسیون و تلاش های 
سازمان بازرسی نه تنها آشفته بازار نقل وانتقالات را کنترل و مهار نکرده، 
بلکه مدیران و فعالان فوتبالی را برای بالا بردن نرخ ها جری تر هم کرده 
است. در این شرایط مهار تورم فوتبال س��رابی است که محقق شدن 
آن با ادامه این روند قطعاً غیرممکن نیست. تاخت و تاز واسطه ها نیز با 
قدرت هرچه بیشتر ادامه دارد؛ افراد معلوم الحال از بلبشوی موجود تا 
می توانند سوءاستفاده می کنند و با افزودن بندها و تبصره های مختلف 
به قراردادها، پول بیش��تری به جیب می زنند. ش��نیدن ارقام نجومی 
قراردادها برای مردم عادی، همان هایی که فوتبالی ها سنگ شان را به 
سینه می زنند و مدعی  هستند این رش��ته تنها سرگرمی مردم است، 
تلخ و زجرآور است. اقشار مختلف مردم اعم از کارمند، کارگر و معلم 
هوادار همان تیم های مطرح هس��تند و واقعیت ه��ا را می دانند. آنها 
که دستمزدشان کفاف زندگی رومزه ش��ان را نمی دهد، اما همچنان 
ش��رافتمندانه زندگی می کنند، می دانند پول ه��ای بی زبان چطور و 
چگونه به مستطیل س��بز و پرحاشیه ایران س��رازیر و دستمزدهای 
نجومی چطور از بیت المال پرداخت می شود. مردمی که تورم و کاهش 
ارزش پول ملی را کاملًا لمس کرده اند و تأثیراتش��ان را در زندگی به 
عینه دیده اند، امروز بیش از هر زمان دیگری از بی توجهی مس��ئولان 
نس��بت به حرج و مرج های مالی فوتبال ناراحت هستند. انگار نه انگار 
میلیاردها تومان خرج رشته ای می شود که عایدی برای کشور ندارد و 
تیم های باشگاهی اش به رغم استفاده از بیت المال زیانده هستند. تا کی 
باید شاهد شکایت خارجی ها باشیم و غرامت های سنگین بپردازیم؟ با 
قراردادهایی که امسال منعقد شده قطعاً شاکیان جدیدی نیز به لیست 

طلبکاران باشگاه های ایرانی اضافه خواهند شد.

تیم ملی کش��تی آزاد نوجوانان کش��ورمان ب��ا هدایت بهنام 
احسانپور مقتدرانه و با کسب شش مدال طلا، سه نقره و یک 
برنز عنوان قهرمانی آسیا را از آن خود کرد. در رده بندی تیمی 
ایران با 22۵ امتیاز با اختلاف زیاد عنوان قهرمانی را به دست 
آورد و پس از تیم ایران، تیم های هند با 180 و قزاقس��تان با 
1۵8 امتیاز دوم و سوم شدند. این در حالی بود که تیم ما سال 
گذشته در این رقابت ها با یک مدال طلا، سه نقره، یک برنز و 

126 امتیاز چهارم شده بود.

قهرمانیآزادکاراننوجوانایراندرآسیا

قاب

ایرانآمادهرسیدنبهفینال

نمیروم،اماقراردادمراتمدیدنمیکنم
کیلی��ان امباپ��ه همچنان قص��د تمدید ق��راردادش با 

اشرف رامین
      چهره

پاری سن ژرمن را ندارد. مهاجم فرانسوی دوباره پاریسی ها 
را با چالش جدید مواجه کرده اس��ت. امباپ��ه اخیراً به 
صورت رسمی به مسئولان باشگاه اعلام کرده پس از پایان قراردادش در 30 ژوئن 2024، 
حاضر به فعال کردن بند تمدید قراردادش نخواهد شد و این یعنی اینکه امباپه چند ماه 
دیگر می تواند به عنوان بازیکن آزاد به تیمی دیگر منتقل ش��ود. اما این مس��ئله سران 
باشگاه را حسابی ناراحت و شاکی کرده است. آنها مدعی  هستند امباپه باید این مسئله 
را زودتر از اینها اعلام می کرده، درحالی که این بازیکن در بیانیه ای ادعا کرده باش��گاه 
واقعیت ها را نمی گوید. با اینکه گفته می شود امباپه باز هم همانند فصل گذشته دنبال 
بازارگرمی است، حتی شاید در تابستان امسال از جمع پاریسی ها جدا شود، اما مهاجم 
24 ساله به هواداران اطمینان داده فصل آینده هم پیراهن ژرمن ها را خواهد پوشید: »من 
به هیچ وجه خواستار جدایی از پاری سن ژرمن نشده ام. تنها گفتم که بند تمدید قراردادم 
برای یک فصل دیگر را فعال نمی کنم. هیچ وقت نگفتم که راهی رئال می شوم و از حضور 
در پاری سن ژرمن خوشحال هس��تم. تیم ما برای قهرمانی در رقابت های بزرگ تلاش 

می کند، اما مشکلاتی داریم که باعث می شود قهرمان نشویم.« 

سران باشگاه متمول اصلًا دوست ندارند بعد از رفتن مس��ی، امباپه را نیز از 
دست بدهند. مهاجم جوان برای ناصر الخلیفی اهمیت زیادی دارد و 

رفتن ستاره گلزن اتفاقی ناگوار برای او محسوب می شود. امباپه 
در تازه تری��ن اظهاراتش از بی احترامی ص��ورت گرفته علیه 
مسی انتقاد کرد و به نوعی نارضایتی اش از شرایط حاکم بر 
باشگاه را نشان داد. کیلیان امباپه یکی از گرانقیمت ترین 
بازیکنان جهان است. مالکان باشگاه اگر بخواهند از رفتن 
این بازیکن سود ببرند باید قبل از اتمام قراردادش و حتی 
قبل از میانه فصل آتی امباپه را بفروشند. در غیر این صورت 
انتق��ال امباپه به عن��وان بازیکن آزاد هیچ س��ودی برای 
پاریسی ها نخواهد داشت. از آنجا که تصمیم امباپه جدی 
به نظر می رس��د، گفته می ش��ود در صورت مطرح شدن 
پیشنهادهایی با رقم 1۵0 میلیون یورو یا بالاتر پی اس جی با 

رفتن بهترین گلزنش در تابستان امسال موافقت خواهد کرد. 
گفته می شود تنها گزینه مدنظر امباپه، رئال مادرید است.

تلاش پاریسی ها برای فروش امباپه به بالاترین قیمت

فریدون  حسن
  گزارش


